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ZAB.0002.1.2022 
 
 

Protokół nr XXXVIII/22 
z obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 31 styczeń 2022 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Powiatu 
 

Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady  w dniu 31 stycznia 2022 r. 
o godz. 12:13 otworzył obrady XXXVIII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał Pana 
Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – Członka 
Zarządu, radnych Rady Powiatu we Włocławku, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, 
Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, Pana Sławomira Paździerskiego – Dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Następnie poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym, 
obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać się ze 
stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 19 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady powiedział, że XXXVIII Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 557/21 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
24 stycznia 2022 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku.  
Poinformował, że sesja została zwołana na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia 
wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 24 stycznia 2022 r.  Zwołanie Sesji w tym trybie 
wyłączyło wymóg posiadania przez projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, 
o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na wniosek 
Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2,  co oznacza, że  Rada Powiatu, w trakcie 
sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy (art. 15 
ust. 8). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie podlega 
głosowaniu. Przewodniczący Rady poinformował również, że stosownie do przepisów 
paragrafu 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego – z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę 
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porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek 
powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że przystępując do głosowania 
są radni zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest 
odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – czerwony przycisk z literą P, 
„wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia  31 stycznia 2022 r.  
wniósł o  uzupełnienie porządku obrad  polegające na: 
 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na 
zrzeczenie się własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego (tekst jednolity) 
– dotyczy projektu, gdzie jest mowa o ul. Szpitalnej. 

 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 
2029 (tekst jednolity),  

 wprowadzeniu autopoprawki  do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity), 

 dodaniu punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Włocławka oraz Miastem Włocławek. 

Uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych – czy są inne wnioski? 
Jeżeli nie ma, to Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 6 zmienionego 
porządku obrad XXXVIII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na zrzeczenie się własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego (tekst jednolity)?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 16 zmienionego 
porządku obrad XXXVIII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022-2029 (tekst jednolity)? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem punktu 17 zmienionego 
porządku obrad XXXVIII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity)? 
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Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa jest za uzupełnieniem porządku obrad o punkt 
18 w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia 
stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Włocławka oraz Miastem Włocławek?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Stwierdzam, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie w realizowanym porządku obrad 
projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXXVIII sesji ? Radni nie zgłosili wniosków.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma wniosków, to stwierdza, że 
dotychczasowy punkt 18 staje się punktem 19 a porządek obrad składa się z 20 punktów 
i przystępuje do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Wniosek zarządu stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXXVII/21 z dnia 29 grudnia 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXXVII Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXXVII/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
29 grudnia 2021 r. do 23 stycznia 2022 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia  24 stycznia 2022 r. do dnia sesji. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji - sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem.  
O godzinie 12:33 na obrady rady przybyła radna Ewa Kończyńska. Na sali obrad było 20 
radnych.  
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Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady. 
Zapytał radnych czy mają pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania?  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie drugiego posiedzenia zarządu powiatu, 
które odbyło się 18 stycznia 2022 r. odnośnie dwóch przetargów. Radny zastanawia się czy  
jest jakaś pomyłka, bo cena jest wyższa o 6 250 000 zł. Czy to jest 620 000 zł czy  6 250 000 
zł? Radny poprosił, aby Pan Starosta coś więcej powiedział na temat przetargu, który się 
odbył.   
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski poinformował, że niestety nie jest to 
pomyłka. Na poprzednich sesjach, starosta mówił, że jest dużo zmian na rynku budowlanym. 
Na tę chwilę, pisze się bardzo czarny scenariusz, jeśli chodzi o ceny usług. I tak jak się mówi 
o drodze od Lubomina do Izbicy Kujawskiej w budżecie zaplanowane było 5 mln zł. O ile 
można mówić o tym, że ten kosztorys był minimalnie dostosowywany do wymogów 
składania wniosku o dofinansowanie  w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, to i tak 
cena 11 mln zł ponad najniższą jest kolosalną kwotą, jeśli chodzi o taki odcinek drogi. Jest to 
około 5 km drogi. Chodnik występuje jedynie na terenie miejskim w Izbicy kujawskiej. Dla 
porównania ponad 6 km odcinek drogi w zeszłym roku, w dużo wyższym standardzie, 
Lubraniec w kierunku Topólki wykonano za kwotę 9,5 mln zł. Wzrost jest duży. Podobnie ma 
się sytuacja w przypadku drugiego odcinka drogi w Szpetalu z dwoma chodnikami. Mimo 
kosztorysu ok. 3 mln zł, oferta – blisko 4 mln zł. W ocenie starosty – bardzo wysoki pułap. 
Zarząd Powiatu podjął decyzję o ponownym ogłoszeniu, unieważnieniu postępowań mając 
nadzieję, że choćby trochę ta sytuacja się unormuje. Słyszy się o tarczach antyinflacyjnych 
o różnych rozwiązaniach, które są wyprowadzane.  Należy mieć nadzieję, że wpłynie to 
pozytywnie na ceny usług i robót budowalnych. W trakcie postępowania są kolejne dwa 
przetargi. Zarząd ogłosił przetarg na budowę drogi Modlibórz – Kłóbka – Chodecz – ponad 
10 km odcinek, na który w budżecie jest zapisane ok. 15 mln zł, z czego 14 mln zł stanowi 
dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład i drogę 
w gminie Kowal – do planowanej strefy ekonomicznej. Sytuacja jest bardzo skomplikowana, 
na te trzy drogi zostały złożone wnioski do RFRD na poziomie cen zeszłorocznych.  
Wszystko wskazuje na to, że tąpnięcie będzie bardzo duże.  Należy mieć nadzieję, że nie tak 
skrajnie duże, jak pokazały to pierwsze przetargi. Jest przyznane dofinansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego.  
Przewodniczący Rady powiedział, że należy mieć nadzieję, że jak paliwo będzie tańsze, to 
masa asfaltowa będzie o wiele tańsza. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 31 stycznia 2022 r. przyjęła  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 29 
grudnia 2021 r. do 23 stycznia 2022 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia  24 stycznia 2022 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.  
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
zrzeczenie się na rzecz Powiatu Włocławskiego nieruchomości stanowiących własność 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, 
zlokalizowanych przy ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 21a, 25 i 27 oraz przy ul. 
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Szpitalnej 6a i 6b. Do wiadomości radni otrzymali uchwałę Rady Społecznej. W dniu 
dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos?  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że jest za przyjęciem uchwały. Radny poprosił pana 
starostę o przedstawienie historii SPZPS. Są nakłady, aby to była własność powiatu. 
Starosta Włocławski powiedział, że nie czuje się kompetentny, aby mówić o historii SPZPS. 
Starosta powie o sprawach obecnych. Każdy wie, że funkcjonuje jednostka, której powiat jest 
organem tworzącym. SPZPS mieści się w 4 lokalizacjach, Szpitalna, Radosna, Łady 
i Stodólna. W stanie jakościowym – każdy wie jak to wygada. Wielokrotnie o tym się 
dyskutowało. Trwa największa inwestycja – budowa Powiatowego Centrum Zdrowia, na 
gruntach, które udało się uporządkować. Część gruntów powiat otrzymał w darowiźnie od 
samorządu województwa, część w użytkowanie od Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny 
Pracy. Wszystko to było radzie przedstawione. Pozostała część inwestycji mieści się na 
gruntach będących własnością SPZPS, co w chwili obecnej chce się uporządkować.  Jeżeli 
chodzi o ul. Szpitalną, to przejąć grunty na własność powiatu i w pełni ta inwestycja będzie 
realizowana na gruntach powiatu, co w chwili obecnej nie stanowiło problemu pod względem 
budowalnym, finansowym. Takie działanie należy podjąć a następnie zastanowić się po 
zrealizowaniu tej inwestycji nad formą przekazania w użytkowanie  dla jednostki. W polskim 
prawie dzieją się dość duże rzeczy, jeżeli chodzi o służbę zdrowia. Tej decyzji nie chciało się 
podejmować w chwili obecnej, aby jak najlepiej zabezpieczyć interes powiatu włocławskiego. 
Co do pozostałych nieruchomości powiat wyraża zgodę dyrektorowi, aby zrzekł się własności 
na rzecz powiatu włocławskiego. To rozwiązanie pan starosta uważa za właściwe i rozsądne. 
Nieruchomości na ul. Radosnej i Łady będzie się chciało w najbliższym czasie zbyć, 
ogłaszając przetarg.  Są to bardzo atrakcyjne działki. Po wybudowaniu nowej jednostki 
bezcelowe i nieekonomiczne byłoby utrzymywanie tych wieloletnich budynków w należytym 
stanie. Nie ma pomysłu, aby tam umieszczać powiatowe jednostki, bo albo wiązałoby się to 
z bardzo dużym remontem, albo wyburzeniem tych budynków. Budowany jest w pełni 
funkcjonalny budynek. Te dwie działki chce się sprzedać a środki ze sprzedaży przeznaczyć 
na inwestycje w zakresie  trwającej budowy czy ewentualnego wyposażenia tej jednostki. 
Jeżeli wszystko pójdzie zgodnie z planem, to w miesiącu listopadzie tego roku chce się 
odebrać do użytkowania 2/3 budynku, przenieść tam pracowników i pacjentów. W listopadzie 
będzie się potrzebowało wyposażenia dla 2/3 tego budynku. Bardzo dużą część wykorzysta 
się z istniejącego sprzętu w tej jednostce. Rada powiatu przeznaczała w ostatnich latach 
dotacje i środki na wyposażenie. W ubiegłym roku zakupy z własnych środków dokonał 
dyrektor jednostki, np. do pracowni okulistycznej. Należy się cieszyć, że wszystko idzie 
w dobrym kierunku w tej jednostce i takie zakupy trafiają bez wsparcia rady powiatu. 
Najbardziej skomplikowana sytuacja jest z nieruchomością na ul Stodólnej, graniczącą 
z budynkiem Starostwa Powiatowego.  Jest to budynek wpisany do rejestru zabytków, toczy 
się postępowanie przed Komisją Regulacyjną w Warszawie pomiędzy Komisją 
a Prezydentem Miasta Włocławek o zwrot pewnych nieruchomości. Powiat wystąpił 
z pismem do Komisji o poinformowanie o stanie postępowania. Są tu bardzo sprzeczne opinie 
prawników czy tę nieruchomość można zbywać, czy można ją zagospodarować na inne cele 
niż cele zdrowotne.  Darowizna była przekazana pod warunkiem wykorzystania na podmiot 
ochrony zdrowia. Atutem jest to, że w księdze wieczystej jest wpisany SPZPS we Włocławku 
jako właściciel. Zagrożenia nie powinno być. Pomimo że taka uchwała została 
zaproponowana do przyjęcia, to w obecnej chwili nie będzie się finalizować aktu 
notarialnego, jeśli chodzi o tą nieruchomość, żeby być pewnym, co do praw tej 
nieruchomości. Pan starosta nie ma pomysłu i zdania co z tą nieruchomością w danym 
momencie zrobić. Pan Starosta czeka na jakieś sugestie, dobre pomysły. Remont tej 
nieruchomości to rząd wielkości kilkunastu milionów  złotych w związku z tym, że ona jest 
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objęta ochroną konserwatorską. Z drugiej strony jest to bardzo dobry punkt w mieście 
Włocławek. Dobrze, aby to w posiadaniu powiatu pozostało.  Czy pomysł na funkcjonowanie 
w strukturach powiatu, czy w strukturach SPZPS się znajdzie i czy jest się w stanie 
wygospodarować takie pieniądze, aby budynek doprowadzić do stanu używalności godnej 
dzisiejszych czasów, trudno powiedzieć. Jeśli chodzi o nieruchomość, to chce się mieć jasną 
odpowiedź Komisji Regulacyjnej, co można z tą nieruchomością zrobić. Starosta 
podsumował wypowiedź i powiedział, że przejmuje się nieruchomości ul. Wyszyńskiego i 
Szpitalnej, aby dokończać inwestycję na gruntach powiatu i zastanowić się nad formą 
przekazania nowego budynku do użytkowania jednostce. Przejmuje się też nieruchomość na 
ul. Łady i Radosnej. Niezwłocznie przygotowuje się do przetargu ich zbycia, aby pozyskać 
środki na wyposażenie  nowej jednostki do miesiąca listopada 2022 r. Jeśli chodzi o całość 
zadania budowy Powiatowego Centrum Zdrowia, to czyni się bardzo aktywne ruchy, aby 
udało się umieścić tę inwestycję na liście indykatywnej i nowego RPO Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego, gdzie dość duże środki na ochronę zdrowia są zapisane. Ta 
inwestycja wpisuje się idealnie, pozwoliłoby to na bardzo duży oddech dla budżetu powiatu 
w zakresie realizacji tej inwestycji. Dopiero zakończyły się konsultacje tego programu na lata 
2021-2027. Teraz rozmowy z Komisją Europejską i dopiero przyjdzie moment na ewentualne 
decyzje, że jeszcze chwilkę musi się poczekać. Starosta ma nadzieję, że środki na służbę 
zdrowia znajdą się także w Krajowym Planie Odbudowy, bo one są tam także zapisane. 
Słuchać też o naborach rządowych, które w tej dziedzinie mogą się pojawić. Oczywiście 
będzie się wszędzie próbować, aby te środki zewnętrzne pozyskać. 
Przewodniczący Rady zapytał czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 31 stycznia 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity) stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na 
zrzeczenie się własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
zrzeczenie się na rzecz Powiatu Włocławskiego nieruchomości stanowiących własność 
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Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
zlokalizowanych przy ul. Łady/Gałczyńskiego i ul. Radosnej.    
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 31 stycznia 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił  do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r.  w sprawie wyrażenia 
zgody Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na zrzeczenie się własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
zrzeczenie się na rzecz Powiatu Włocławskiego nieruchomości zlokalizowanej przy ul. 
Stodólna 70 we Włocławku stanowiącej własność Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.    
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. Przewodniczący Rady 
powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem procedury głosowania 
poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty – 31 stycznia 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku na zrzeczenie się 
własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r.  w sprawie wyrażenia 
zgody Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na zrzeczenie się własności nieruchomości na rzecz Powiatu Włocławskiego stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
9) Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 
i Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 38b ust. 3 ustawy 
o samorządzie powiatowym starosta nie później niż do końca stycznia następnego roku 
kalendarzowego, składa radzie powiatu sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku  za rok ubiegły.  
Radni otrzymali sprawozdanie za rok 2021, z którego wynika, iż komisja zrealizowała 
zaplanowaną tematykę nawiązującą do ustawowych zadań Prezydenta Miasta Włocławka 
i Starosty Włocławskiego określonych w ustawie  o samorządzie powiatowym w zakresie 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Komisja odbyła 3 posiedzenia.  
Przewodniczący Rady  otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 
Zapytał radnych  czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, 
to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 31 stycznia 2022 r. przyjęła 
Sprawozdanie.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego za 2021 rok stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 
Powiatowego  Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że przesłanką związaną z zamiarem przekształcenia 
szkoły jest zmiana adresu związana z poszerzeniem granic miasta Chodcza  o obręb Lubieniec 
i Chodeczek.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zamiaru przekształcenia 
Powiatowego  Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r.  w sprawie zamiaru 
przekształcenia Powiatowego  Centrum Kształcenia Zawodowego w Lubieńcu stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
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11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej 
Szkoły I Stopnia w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że z dniem 31 stycznia 2022 r. zamierza się przekształcić 
branżową szkołę w związku ze zmianą adresu szkoły.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Zapytał czy kto z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej 
Szkoły I Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu. 

12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej 
Szkoły  II Stopnia w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że z dniem 31 stycznia 2022 r. zamierza się przekształcić 
branżową szkołę II stopnia w związku ze zmianą adresu szkoły.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zamiaru przekształcenia Branżowej 
Szkoły  II Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2021 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Branżowej Szkoły  II Stopnia w Lubieńcu stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu. 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum 
w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że z dniem 31 stycznia 2022 r. zamierza się przekształcić 
technikum w związku ze zmianą adresu szkoły.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił  przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum 
w Lubieńcu stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Technikum w Lubieńcu stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Policealnej w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że z dniem 31 stycznia 2022 r. zamierza się przekształcić 
szkołę policealną  w związku ze zmianą adresu szkoły.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Zapytał czy kto z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Policealnej w Lubieńcu stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Policealnej w Lubieńcu stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu.  

15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru   przekształcenia Powiatowego 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że z dniem 31 stycznia 2022 r. zamierza się przekształcić 
Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  w związku ze zmianą adresu 
szkoły.  
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję nad projektem uchwały. 
Zapytał czy kto z Państwa chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zamiaru   przekształcenia 
Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu stanowi 
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie 
zamiaru   przekształcenia Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Lubieńcu stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022-2029 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr  1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem 
jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 31 stycznia 
2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022-2029 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity) stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022-2029 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2022 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego oraz wniosków 
dysponentów środków budżetowych. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem 
jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że nie ma posiedzeń komisji, a jest bardzo dużo zmian 
w budżecie i w związku z tym radny poprosił, aby skarbnik omówiła najważniejsze sprawy.  
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Pani Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu poinformowała, że na podstawie wniosków  
z jednostek zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie i również wprowadzenia 
autopoprawki. Jeżeli chodzi o dochody, to uległy zwiększeniu w związku z przeniesieniem 
nakładów, które nie zostały na przykład zrealizowane w projektach na rok bieżący, jak 
i również urealnienia planu dochodów w projektach. Są to 4 projekty plus jeszcze projekt 
realizowany przez Zespół Szkół w Lubrańcu w Marysinie, to jest tak zwany Power Erasmus. 
Dzieci wyjeżdżają na szkolenia, ale też i w projektach Nowe kwalifikacje, Podniesienie 
Kształcenia, Szkoła ćwiczeń. Dochody zwiększyły się również  w związku z refundacją 
z Województwa Kujawsko – Pomorskiego, refundacją  poniesionych części kosztów  na 
budowę Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  w Lubieńcu. 
Częściowo otrzymało się zwrot środków i nie jest to koniec jeszcze rozliczenia.  Kwota 
1 235 635,17 zł, jak i również otrzymało się refundację poniesionych wydatków na zadaniu 
fotowoltaika dla jednostek w powiecie. To zadanie było realizowane w ubiegłym roku. 
Objętych było 14 jednostek. Kwota refundacji to 52 052,50 zł. Jeżeli chodzi o stronę 
wydatkową, to zwiększa się plan wydatków na zadaniach realizowanych w ramach RPO. Są 
to zadania wieloletnie. W zadaniu Nowe kwalifikacje kwota zwiększenia wydatków to 
1 700 500,28 zł. Następnie Energia motorem rozwoju, tj. projekt realizowany w  szkole 
w Izbicy Kuj. – 71 110,83 zł.  Szkoła ćwiczeń – 272 604,36 zł. Podniesienie poziomu 
kształcenia w szkołach, które to 4 projekty były rozpoczęte w 2020 r. o 352 986,91 zł i Power, 
który jest realizowany w Lubrańcu-Marysinie, projekt dwuletni, który rozpoczął się w roku 
2021, dlatego zwiększa się wydatki o te niezrealizowane wydatki w roku ubiegłym. Zwiększa 
się plan wydatków o kwotę 2 250 391 zł w PZD. W związku z możliwością otrzymania 
dofinansowania  do zadania pod nazwą: Przebudowa obiektu mostowego w miejscowości 
Lubraniec Parcele w ciągu drogi powiatowej  nr 2913 C Lubraniec – Kruszynek. Można 
ubiegać się o dofinansowanie 50% z rezerwy Ministra Spraw Wewnętrznych w kwocie 
1 015 000 zł i wartość całego zadania, tj. kwota 2 076 000 zł, z czego 46 000 zł zostało 
poniesione w roku ubiegłym na dokumentację projektową a razem na rok 2022 na koszt robót 
budowlanych i inspektora nadzoru, to kwota 2 030 000 zł. Po dochodach została 
wprowadzona kwota dofinansowania. Zwiększa się nakłady na zadaniu drogowym 
Modlibórz. Zwiększa się wydatki o kwotę niewydatkowaną w roku ubiegłym, chodzi 
o dokumentację i zwiększa się nakłady o 220 391 zł. Środki te były zabezpieczone w planie 
ubiegłego roku. Jeżeli chodzi o pozostałe zadania to są zmiany w  projektach w związku 
z koniecznością doprowadzenia do zgodności z całym harmonogramem i planem zadania. 
One są niejednokrotnie dwu – trzyletnie. Jednostki wniosły o zmiany w planie głównie 
dotyczące potrzeby związanej z wypłatą dodatkowego wynagrodzenia rocznego. Od roku 
bieżącego zmiany nastąpiły w klasyfikacji budżetowej i w związku z tym np. dodatkowe 
wynagrodzenie roczne  dla nauczycieli wypłacane jest w innej klasyfikacji budżetowej. 
Pracownicy administracyjni mają to wynagrodzenie wypłacane w paragrafie 4040, a 
nauczyciele 4800. Również i wynagrodzenia pracowników administracyjnych i nauczycieli 
też paragraf uległ zmianie w klasyfikacji budżetowej.  Dotyczy to głównie przesunięcia 
środków w ramach rozdziałów i paragrafów klasyfikacji budżetowej.  
Radny Kazimierz Kaca zadał pytanie w sprawie dz. oświata i wychowanie. Wpłynęła kwota 
1 235 000 zł z rozliczenia. Radny zapytał, jaka jest kwota refinansowania, jaka kwota 
pozostała i jak się przedstawiają perspektywy, w jakim czasie można się spodziewać 
otrzymania środków? Transport i Łączność – Lubraniec Parcele w ciągu drogi powiatowej 
Lubraniec – Kruszynek – kwota 1 015 000 zł będzie możliwość ubiegania się. Jest jeszcze 
jeden most. Czy z tych możliwości można skorzystać na dwa obiekty mostowe czy tylko jest 
decyzja zarządu, że w tym roku będzie jeden obiekt? Jest jeszcze w miejscowości 
Borzymowice. Była opracowana dokumentacja. Razem z panem Dalmannem radny jest tym 
zainteresowany, bo to jest okręg, z którego radni zostali wybrani.  
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Starosta Włocławski  powiedział, że jeżeli chodzi o refundację kosztów w ramach RPO 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego w dz. Edukacja i ogólnie jeśli chodzi o programy 
realizowane, to dwa projekty w pełni przygotowane i są w 100% rozliczone, warsztaty 
w Izbicy Kuj. oraz zadanie w zakresie budowy instalacji fotowoltaicznych. Wszystkie środki 
spłynęły mimo tego, że  zadanie zakończyło się w październiku zeszłego roku. Trwa jeszcze 
proces rozliczenia zadania w zakresie Budowy Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu.  Koncepcja realizacji tego zadnia w zakresie 
takim, że oddzielnie ogłoszony był przetarg na budowę tej inwestycji, a oddzielenie na 
wyposażenie, składające się z tysięcy pozycji bardzo utrudnia proces rozliczeniowy. Wydaje 
się, że dąży się do końca tego procesu. Do rozliczenia pozostaje jeszcze pierwszy wniosek, za 
który obecny zarząd nie odpowiadał, odnośnie studium wykonalności, gdzie są duże 
problemy z jego rozliczeniem. Trzeba było z pewnych środków zrezygnować. Nie już pora 
o tych sprawach mówić. Jeżeli chodzi o kwoty, to wpłynęło 235 000 zł, pozostaje wniosek, 
który był złożony wcześniej na 72 000 zł, jeżeli chodzi o dokumentację i studium 
wykonalności. Trzeba było zrezygnować (było zakwestionowane) dofinansowanie, ma 
wpłynąć 57 000 zł, 18 000 zł mniej i pozostaje ostateczny wniosek na kwotę 610 466,30 zł. 
Z rozmów pana starosty z Urzędem Marszałkowskim wynika, że jest szansa na to, że cały 
temat zostanie zamknięty w I kwartale 2022 r. Wymagało to bardzo mozolnej, trudnej pracy 
wydziału i szkoły. Jeżeli chodzi o mosty, to z rezerwy Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji można składać wniosek na jeden obiekt. W związku z tym zarząd zdecydował 
się, aby w pierwszej kolejności złożyć wniosek na wskazany obiekt. Planuje się złożyć 
wniosek do 15 lutego 2022 r. na przebudowę drogi, która pozostała do przebudowania, na 
odcinku Gołębin – Lubraniec. W związku z tym złożyło się wniosek na most w Lubrańcu, aby 
dwie inwestycje ze sobą się zazębiły i aby kompleksowo problem tego odcinka drogi 
rozwiązać. Trwa koniec uzyskiwania pozwoleń na most w gminie Choceń. Zdecyduje się czy 
wniosek będzie złożony w  przyszłym roku. Proceduje się ustawa o zmianie Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg, gdzie w poprzednich latrach istniał komponent na przejścia dla 
pieszych, z którego bardzo intensywnie w 2021 r. się skorzystało. W 2021 r. wybudowało się   
6 przejść. W tym roku będzie się chciało to kontynuować. Kolejnym komponentem ma być 
budowa przepraw i remonty mostowe. Jeżeli będzie okazja, to będzie się o ten most 
wnioskować. Most w Lubrańcu został wybrany dlatego, aby zazębił się z inwestycją, aby nie 
rozkopywać dwa razy w tym samym miejscu drogi. Jak tylko pojawią się środki, to zostanie 
złożony wniosek na drugi most. Od początku było mówione, że warunkiem realizacji zadań 
będzie uzyskanie dofinansowania zewnętrznego i konsekwentnie ta drogą się podąża.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dalszej 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty – 31 stycznia 2022 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił  do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Jeden radny zwolnił się.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 wraz z autopoprawką (tekst jednolity) stanowi 
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r.  zmieniająca uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 42 do 
niniejszego protokołu.  
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia 
stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Włocławka oraz Miastem Włocławek. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyznaczenia kierunku 
działalności Zarządowi Powiatu polegającego na podjęciu czynności zmierzających do 
utworzenia stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Włocławka oraz Miastem Włocławek, którego celem działalności będzie 
współpraca na rzecz integracji społeczno-gospodarczej oraz dążenia do równomiernego 
i zrównoważonego rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Włocławka. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Roman Tomaszewski zapytał, które gminy chcą do tego stowarzyszenia przystąpić? 
Radny poprosił o przedstawienie więcej szczegółów w zakresie  projektu uchwały. 
Starosta Włocławski powiedział, że trwa proces konsultacji nowego RPO na lata 2021 – 
2027. Teraz ma się nazywać Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027. 
Podobnie, jak miało to miejsce w latach poprzednich 21% alokacji samorząd województwa 
zamierza rozdać w ramach polityki terytorialnej. W kończącym się już procesie 
programowania powiat włocławski był podzielony na dwa elementy, siedem gmin 
funkcjonowało w ramach ZIT-u włocławskiego, pozostało sześć tworzyło Powiatowy Obszar 
Rozwoju. Obecnie w ramach strategii województwa, także na skutek działań, przyjęto jeden 
obszar funkcjonalny dla Miasta Włocławka i Powiatu Włocławskiego i dla wszystkich jego 
gmin. Taki jest pomysł na funkcjonowanie tego obszaru. Identycznie sprawy się mają 
w przypadku Torunia, Bydgoszczy, Inowrocławia i Grudziądza. MOF Torunia i Bydgoszczy 
są MOF-ami o znaczeniu wojewódzkim. Obszary funkcjonalne Grudziądza, Inowrocławia 
i Włocławka są w trzeciej kategorii polityki terytorialnej. To jest kwestia planowania. 
W ramach polityki terytorialnej dla MOF- u powiatu planuje się przeznaczyć kwotę ok.  
35 000 000 euro. Wynika to z przelicznika co do liczby mieszkańców, identycznego dla 
całego województwa. Samorząd województwa zwrócił się z prośbą, aby wyrazić chęć, 
deklarację uczestniczenia  w danym obszarze. Kwoty są ważne, wliczając Miasto Włocławek, 
Powiat Włocławski  i 13 gmin, podkreślić należy, że nie będzie to kwota strategiczna dla tego 
obszaru, kwotą ważną, podobnie jak miało to miejsce w latach poprzednich. Kilka 
komponentów RPO w ramach polityki terytorialnej ma być realizowanych na podstawie 
opracowanej przez miasto, powiat i gminy wspólnej strategii rozwoju, podobnie jak to było 
poprzednio. Należy chyba się cieszyć z tego, że cały powiat włocławski jest w jednym MOF-
ie. Dość dziwną sytuacją było dzielenie powiatu na dwa obszary. Do uzgodnienia jeszcze jest 
forma współpracy pomiędzy tymi 15 samorządami, harmonogram opracowania strategii 
i ewentualnego podziału środków. Z tym to się wiąże. Już się toczyły pewne owocne 
dyskusje. Dyskutowało się tylko o projektach indykatywnych, czy z poziomu MOF- u 
chciałoby się do Marszałka złożyć. RPO nowy ma też swoje ograniczenia wynikające 
z uzgodnień z Komisją Europejską i środki te są tam dedykowane na konkretne cele, 
niekoniecznie muszą być priorytetowe z naszego punktu widzenia. Jednak będą starania, aby 
te środki jak najpełniej wykorzystać.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania uchwały. 
Poprosił do procedury głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia woli utworzenia 
stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Włocławka oraz Miastem Włocławek stanowi załącznik nr 44 do niniejszego. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia stowarzyszenia z gminami wchodzącymi w skład Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Włocławka oraz Miastem Włocławek stanowi załącznik nr 45 do niniejszego. 
 
19) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie 
do protokołu oświadczenie?  
Radni nie złożyli wniosków.  
 
20) Zamknięcie XXXVIII  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 31 stycznia 
2022 r. o godzinie 13:40 zamknął XXXVIII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

Przewodniczący Rady  
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 

1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………… 
2) Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 

  
 


